
STIGMA RY 4/2024
Stigma ry:n hallituksen kokous

Aika: 10. Huhtikuuta 2024 klo 17.00

Paikka: Uusi ylioppilastalo, Beauvoir-kokoushuone (Mannerheimintie 5, Helsinki)

Läsnä:
Hanna Ikonen
Elise Tenhonen
Neda Liljeroos
Aleksiina Asell
Emma Loistovuori-Österberg
Emilia Muuri
Elena Tulyakova

1. Kokouksen avaus

Avataan kokous ajassa 17.12.

2. Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

2.1. Sihteerin valitseminen

Sihteerin (Rosaliina Frantti) ollessa estynyt, valitaan kokoukselle sihteeri. Ehdotetaan Emilia
Muuri, hyväksytään.

3. Esityslistan hyväksyminen

Merkkimarkkinat alkuperäisen esityslistan väärässä paikassa sekä väärällä päivämäärällä.
Siirretään tuleviin tapahtumiin, sekä korjataan päivämäärä.
Lisäksi kohta “joogaexcu” lisätään urheilu-kohtaan.

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen

Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.

5. Talousasiat
5.1. Yleinen taloustilanne
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Taloudenhoitajan ollessa estynyt puheenjohtaja käy läpi talousasiat. Yleinen taloudellinen
tilanne on ihan hyvä, odotellaan YKA:n tukirahoja, joiden pitäisi tulla ennen vappua. HYYn
tuista ei ole vielä kuulunut.

Lisäksi taannoisesta opiskelutapahtumasta haetaan kulukorvaukset ja toimitetaan
taloudenhoitajalle. Konstruktion vuosijuhlista haetaan myös kulukorvaukset, taloudenhoitaja
hoitaa lahjoitusasian Konstruktion vuosijuhlamuistamisena (20e valittuun
lahjoituskohteeseen, eli Nyyti ry:lle). Lisäksi hankitaan onnittelukortti.
Käydään läpi tuleviin excuihin (jooga- ja teatteriexcut) liittyvä hinnoittelu ja kulut Stigmalle:
Stigman osuus 5e teatterilipusta, 8e joogalipusta. Muu osuus jää osallistujen itsensä
maksettavaksi. Joogan suhteen Status ry, jonka kanssa tapahtuma järjestetään, hoitaa
rahaliikenteen, mutta Stigma maksaa jälkikäteen Statukselle oman osuutensa.

5.2. Vapun budjetti

Sosiaalitieteiden vapputapahtumaan merkit hankittu, ja Stigma laskuttaa muita järjestöjä
tilaamistaan merkeistä, osuus vähän alle 50e/järjestö. Muuten kyseisestä tapahtumasta ei ole
tulossa isoja kustannuksia, lähinnä tulosteisiin ja muihin pieniin juttuihin tulee menemään
hieman rahaa. Lisäksi merkkimyyntiä voi olla itse tapahtumassa, mikäli niin halutaan.
Valtsikan vapun bajamajakustannukset epäselviä edelleen, mutta yhteiseen booliin ostetaan
Stigman osuus juomista.

6. Yhdenvertaisuus

Odotellaan edelleen Kannunvalajien uutta yhdenvertaisuussuunnitelmaa. Sitten kun se on
saatavilla, päivitetään Stigman oma yhdenvertaisuussuunnitelma.

7. Ympäristö

Vappuna vältetään roskaamista, ja selvitetään voisiko sosiaalitieteiden vappu-approjen kartta
olla vain digiversiona, niin ei tarvitsisi tulostaa niin paljon.

8. Urheilu
8.1. Joogaexcu

Järjestetään yhdessä Statuksen kanssa, ja tapahtuma tullut jo ulos sekä ilmoittautuminen
alkanut. Käydään läpi tapahtumatiedot: 29 paikkaa, 19. päivä menee kiinni ilmoittautuminen.
Sovitaan, että mainostetaan vielä somessa, ei sikäli vaadi muita toimenpiteitä.

8.2. Muut urheiluasiat

Mupo (sosiaalitieteiden jalkapallojoukkoe) on ilmoittautunut sarjaan (Unisportin kevätsarja),
ja tulossa jotain maksuja, joihin Stigma voisi muiden järjestöjen kanssa osallistua, mm.
sarjaosallistumisesta ja välinelaatikon hankinnasta. Katsotaan myöhemmin taloudellista
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tukemista tarkemmin. Yleisesti kuitenkin Mupolla ollut nyt toimintaa, kuten harjoituksia ja
harjoituspelejä.

Lisäksi Valtsikan urheilutoimijat kokoontuneet taannoin, ja päätetty järjestää 14.5.2024 koko
valtsikan urheiluexcu seikkailupuistoon. Tämän hinnasta ei vielä tietoa. Todennäköisesti
kaikki järjestöt osallistuvat kuluihin, joten sikäli mitään suuria kuluja yksittäiselle järjestölle
ei ole tulossa.

9. Kulttuuri
9.1. Teatteriexcu

On järjesteillä Q-teatteriin katsomaan Uuteen nousuun - laman lasten elämä ja teot. 13 lippua
saatiin varattua. Stigma kustantaa 5e per lippu, eli opiskelijoille noin 13e/lippu.
Kulttuurivastaava ja viestintä koordinoivat vapun jälkeen tiedottamisen. Emilia tekee
e-lomakkeen, jossa kysytään myös osallistumisesta “jatkoihin”, jotta osataan varata tarpeeksi
paikkoja.

“Jatkot” puimaan esityksen antia “kala-baariin” (joka vastapäätä, oikea nimi on Vastarannan
kiiski).

9.2. Muuta kulttuuria

Museovierailu ollut myös tarkoitus järjestää, esimerkiksi yhteislähtönä ilmaispäivänä.
Todetaan, että järjestetään syksyllä.

10. Tiedotus
10.1. Nettisivujen päivitys

Yhpo-nallesta tulee ottaa uusia valokuvia ja samoin U37:sta otetaan myös, jotta saataisiin
sivuille uusia kuvia ja nykyinen U37-banneri ei olisi niin talvinen. Pohditaan myös, voisiko
vujukuvia käyttää nettisivuilla niin, etteivät ihmiset olisi niistä tunnistettavissa ja valokuvaaja
mainitaan.

Lisäksi kandi- ja gradupankki edelleen tulossa nettisivuille, Iinaa voisi pyytää tekemään
somemateriaalit, ja Emilia tekee tekstit sekä lomakkeen, jolla työnsä voi halutessaan
nimettömästi palauttaa.

10.2. Tapahtumiin liittyvät tiedottaminen

Tapahtumien yhteydessä erikseen käyty. Todetaan kuitenkin, että sosiaalitieteiden vapusta
tulossa lisää tiedottamista, sillä Dilemma liittynyt mukaan tapahtuman järjestämiseen.

10.3. Uusien toimijoiden esittely
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Päätetään, ettei esitellä nyt, mutta syksyllä tehdään kivat esittelyt koko porukasta viimeistään,
kun vaalikokous lähestyy, ehkäpä jo alkusyksystä.

11. Työelämä
11.1. Migrin excu

Meni hyvin, oli 15 osallistujaa ja saatiin hyvää palautetta heiltä excusta ja siitä, että niitä on
järjestetty.

11.2. Syksyn excukohteet

Ehdotuksia otetaan vastaan syksylle. Kysytty meiltä eduskunta-excua (saatu ideana
jäsenistöltä), ja haluttaisiin ehkä selllainen missä olisi esim. eduskunta-avustajia puhumassa.
Päätetään olla Maria Ohisaloon yhteydessä, ja kysyä, jos hän haluaisi järjestää meidän kanssa
tällaisen.

Lisäksi myös THL mainittu kiinnostavana kohteena.

12. Opintoasiat
12.1. Stigman opintokysely

Toiminut hyvin, ja vastaajia tähän mennessä 18. Tulokset mennään esittelemään ensi viikon
tiistaina tieteenalakokouksessa.

Vastaava esittelee alustavasti tuloksia. Kyselyyn vastaajien joukossa vähän enemmän kandeja
kuin maistereita, suurin osa yhteiskuntapolitiikan opintosuunnasta. Tiedotukseen oltu
tyytyväisiä, mutta yliopistolta kaivattiin enemmän tukea. Tiedotusta toivottiin erityisesti
sähköpostilla, ja erityisesti kursseihin liittyen.

Kursseihin oltiin tyytyväisiä, mutta koettiin ettei voida vaikuttaa sisältöön. Lähinnä haluttiin
kursseista lähitoteutuksia, vähän hybriditoteutuksia myös.

Ihmiset eivät kokeneet saaneensa tarpeeksi määrällisesti palautetta, laadullisesti kyllä palaute
koettiin hyväksi.

Vastaajien jaksaminen ja hyvinvointi hyvä. Yliopistolta toivottiin vähän enemmän tukea. 60
% vastaajista oli kokenut voimakasta stressiä viimeisen kuukauden aikana, mutta suurin osa
oli silti tyytyväisiä työmäärään.

60 % vastaajista tunsi kuuluvansa johonkin yhteisöön yliopiston sisältä. Avovastauksissa
toivottiin lisää yhteisöllisyyttä, erityisesti yliopistolta sitä mahdollistavia rakenteita.
Ohjaus ja tutkielmat: Ohjauksen laatuun oltiin tyytyväisiä, määrään ei. Palautetta koettiin
saadun tarpeeksi tutkielman aikana, mutta ei sen jälkeen, ja oltiin tyytyväisiä tutkielman
arvioinnin oikeudenmukaisuuteen.
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Stigmalle kuulumisia: Tapahtumista on tykätty.
Lisäksi vastaajien kesken järjestetään lahjakorttiarvonta, ja sovitaan, että vastaava suorittaa
arvonnan ja vie lahjakortin onnekkaalle.

12.2. Muuta opinnoista

Sosiaalitieteiden akateemisen kirjoittamisen kurssi siirtymässä ekalle vuodelle palautteen
perusteella. Akateemisen kirjoittamisen kurssi on ollut kolmantena vuonna tähän mennessä,
mutta tämä koettu hankalana. Asia ratkaistu ohjelmassa niin, että ekana vuonna käydään
kyseinen kurssi tästä lähtien.

Kandipalaute muodostaa todella ison osan ohjelman rahoituksesta, ja vastausprosentti siksi
todella tärkeä. Yliopistolla harkitaan, että siitä tulisi pakollinen osa kandia, ettei voisi
valmistua ilman sen palauttamista. Pohditaan, että siitä voisi tiedottaa myös Stigman osalta.
Lisäksi sosiaalitieteissä tulossa oma opintokysely Konstruktiolta, todennäköisesti
toukokuussa.

Toukokuussa tulossa myös kandiohjelman kehitysiltapäivä, jossa henkilökuntaa sekä myös
Stigman opintovastaava mukana.

13. Tapahtumat
13.1. Menneet tapahtumat
13.1.1 Sosiaalitieteiden tsemppi-ilta

Oltiin mukana, oli etänä.

13.1.2. Stigman grindauskerho 5.4.2024

Oli menestys. Hyvä tunnelma ja tarjoilut. Aiotaan järjestää uudestaan jo heti toukokuussa.
Lisäksi tehdään tapahtumaan liittyen äänestys, mikä kakku tapahtumaan leivotaan.

13.2. Tulevat tapahtumat
13.2.1. Merkkimarkkinat 17.4.2024

Porthaniassa, sovitaan ketkä pääsevät paikalle sekä sovitaan merkkien vaihdosta ja rahoista.
Muuten asia hoidossa.

13.2.2. Sosiaalitieteiden pubi-hengailu

Ollut vähän jäissä, sillä kaikilla kiire. Kysellään pj-ryhmässä kävisikö ensi viikon torstai, ja
sitten meiltä kontaktoidaan Tappenia, jos muille käy.

13.2.3. Stigman, YKAn ja alumnien yhteistapahtuma
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Siirretään syksylle, sillä ei ehdi enää tälle keväälle. Aiotaan kuitenkin järjestää alkusyksystä.

13.2.4. Vappu

Sosiaalitieteiden päivä 26.4.2024, jolloin meillä enemmän ohjelmaa. Selvitetään, keitä meiltä
pääsee. Mennään ensi maanantaina taas yhteiseen kokoukseen tapahtuman tiimoilta.

13.2.5 Seuraava Grindauskerho 8.5.

Tilat varattu, muuten kaikki selvää, kysytään Iinalta haluaa muuttaa visuaaleja ja Aleksiina
muokkaa tekstejä.

13.2.6. Orientaatioviikko

Fuksiaiset tulossa syyskuun ekalla viikolla.
Ainejärjestöpiknik tai muu vastaava tapahtuma tulossa myös ja todennäköisesti se on tiistaina
27.8.2024.

15. Alumnit
15.1. Rekrytointi tapahtumaan

Rekrytoidaan myöhemmin, sillä tapahtuma tulossa sittenkin vasta syksyllä.

16. Muut asiat
16.1. Vuosijuhlaedustajat

Konstruktion vuosijuhlille mennään sankoin joukoin (eli Elise, Emma, Hanna ja Emilia).
Käydään läpi ketkä menevät Kannunvalajien vujuille, ja löydetään ainakin kolme edustajaa.

16.2. Kuppalan kulkuluvat

Avaimet on viimein saatu haettavaksi ja noudetaan, kunhan saadaan tietää, mistä pitää hakea.
Tosin ei tiedetä, mitä vanhojen kulkulupien kanssa tehdään. Elise ja Emilia hakeneet, lisäksi
myös Rosaliinalla kulkulupa toisen järjestön kautta.

17. Seuraava kokous

Pidetään toukokuun toisella viikolla, ja se doodletetaan.

18. Kokouksen päättäminen

Päätetään kokous ajassa 19.12.
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